

RCS Business Messaging.

Brand Approval Letter for operators in AUSTRIA (MCC232).

Note for RCS Business Messaging supplier: Related to RCS Business Messaging (RBM) and the request of a RBM Agent ID , this Brand verification letter is designed to – • protect the brand, • prevent fraud and spoofing, • protect the mobile end-user. Each RBM-Agent is verified at its own by the Austrian Mobile Operators . This allows the end user to directly verify the authenticity of messages sent by the Brand. The filled and signed Brand Approval letter must be sent as PDF from the RCS Business Messaging supplier to following E-Mail addresses: • A1 Telekom: rbm-support@a1.at • Magenta Telekom: rbm-support@magenta.at • Drei: rbm-support@drei.com Alternatively, the signed PDF can also be inserted as an attachment into the RCS Business Messaging Console before the relevant Agent ID is requested for launch on Austrian operator networks.	Hinweis für RCS Business Messaging Anbieter: Bezogen auf RCS Business Messaging (RBM) und der Beantragung einer RBM Agent ID dient dieses Marken-Bestätigungsschreiben folgenden Zwecken: • Schutz der Marke, • Verhinderung von Betrug und Spoofing, • Schutz des mobilen Endnutzers. Jeder RBM-Agent wird von den österreichischen Mobilfunkbetreibern einzeln verifiziert. Dies ermöglicht es dem Endnutzer, die Echtheit der vom Unternehmen gesendeten Nachrichten direkt zu überprüfen. Das ausgefüllte und unterzeichnete Markenbestätigungsschreiben muss vom RCS Business Messaging-Anbieter als PDF an folgende E-Mail-Adressen gesendet werden: • A1 Telekom: rbm-support@a1.at • Magenta Telekom: rbm-support@magenta.at • Drei: rbm-support@drei.com Alternativ kann das unterzeichnete PDF auch als Anhang in die RCS Business Messaging Konsole eingefügt werden, bevor für die relevante Agent ID für eine Aktivierung in den österreichischen Mobilfunknetzwerken beantragt wird.
--	---

RCS Business Messaging supplier: RCS Business Messaging Anbieter: (RBM Contract Partner o. AT Operators)	
---	--

Company name of Brand: Unternehmensname der Marke:	
Requested RBM Agent name: Angeforderter RBM Agent Name: (max.40 chars length supported)	
Contact name for Brand Responsible: Kontakt Name des Markenverantwortlichen:	
Contact E-Mail: Kontakt-E-Mail:	
We hereby confirm the launch and operations of RBM agent on our behalf. The Supplier of choice is authorised to use the Agent Name and the Brand's logo as the originating name displayed to end users on the handset.	Wir bestätigen hiermit die Einführung und den Betrieb des RBM-Agent in unserem Namen. Der gewählte Anbieter ist berechtigt, den Agent- Namen und das Markenlogo als Ursprungsnamen zu verwenden, der den Endnutzern am Mobiltelefon angezeigt wird.

Best regards / Mit freundlichen Grüßen,

Date:

Name; Job Title;
Company Signature with Company Stamp or E-Signature